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Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 9. juni 2020 kl. 16.30-18.30 

i det store mødelokale  

 

Referat: 

 

1) Orientering: 

a) Formanden 

Der er udarbejdet en kvalitetsrapport, som er sendt videre til CBL 

b) Elevrådet 

Pga Covid-19 har der ikke været afholdt møder 

c) Personalet 

Se pkt. 3 og 5 

d) Skoleledelsen 

Fredag d. 18. sep. holder vi pædagogisk weekend og lukker skolen ned kl. 12. LE og 

TS orienterer alle forældre, inden vi går på sommerferien. 

Philip træder ud af skolebestyrelsen i forbindelse med, at hans søn starter på 

efterskole. 

 

2) Økonomi- og budgetopfølgning - bilag kommer ved mødet. 

Vi skal i morgen have møde med økonomiafdelingen. På papiret ser det ud til, at vi går ud 

af året med et overskud som vi ønsker overført, så vi kan imødekomme den manglende 

pris- og lønfremskrivningen i 2021. 

 

3) Drøftelse af Corona perioden.  

Nedlukningen gik enormt hurtigt, LE og TS var i tæt kontakt med personalet i hele 

perioden. I påsken var LE og TS ude og måle lokaler op, alle kunne være i deres egne 

lokaler, hvilket har været en stor hjælp for vores elever.  

Personalet har været utrolig hjælpsomme og positive, alle har budt sig selv til og stået 

klar, når der har været brug for hjælp på skolen.  
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Der har været lidt forskel på, hvilke opgaver den enkelte medarbejder har løst afhængig 

af, hvilke klassetrin man har haft. Der er en generel oplevelse af, at det er gået rimelig let 

med genåbningen. Der er blevet indkøbt telte til at løse udfordringerne med at være ude – 

det har været en stor succes. 

Alle eleverne har taget det utrolig flot, og der er en oplevelse af, at mange forældre har 

været rigtig gode til at støtte op om alle de nye tiltag.  

Det har været fint, at der blev skabt et rum virtuelt i mange klasser, hvor eleverne kunne 

hyggesnakke og være sociale.  

SB har oplevet, at ledelsen har håndteret perioden fint og har ikke manglet information – 

Der har været god kommunikation. Til en evt. anden gang kunne man sende en fælles 

forventningsafstemning ud til forældrene. 

 

4) Ny dato for aflæggelse af årsberetning er d. 2. september 2020 med oplæg fra optimisten 

Henrik Mathiasen. Vi skal give input til årsberetning. 

Skolens 10 års fødselsdag – tre matrikler, udvikling i elevtal,  

B-afd. Nedlagt 

Indskoling – flyttet ind i nye lokaler 

10.klasse og mellemtrin på gangen 

VIVE – gav ingen brugbare data – anonymiteten kunne ikke sikres 

Møde med politisk udvalg 

Skolevision 

Personalets dag 

Hans Henrik Knoop – møde med alle bestyrelser 

Pædagogisk weekend – besluttet 

UUV-bånd på tværs af alle klassetrin 

Elevrådet har afholdt skakturnering og i gang med bordtennisturnering 

Klubben – starter op igen efter sommerferien 

Grønt flag 

Pris- og lønfremskrivningen ca. 2.8 %  

Besparelse 1% 

Meget lille personaleudskiftning 

Der er kommet en lærer fra Osted skole, som er blevet overflyttet til Firkløverskolen 

Der vil være to indskolingsgrupper i kommende skoleår 

 

Forslag om lagkage samt fejring af skolens 10 års fødselsdag 

 

5) Orientering om kommende skoleår. 

Vi har overtaget en lærer fra Osted skole, som skal være i den ene af vores to nye 

indskolingsgrupper. Vi ansætter endvidere en børnehaveklasseleder til den anden gruppe.  

Vi runder 80 elever til næste år, der er bl.a. 10 skolestartere. 

Fagfordelingen er faldet fint på plads og LE og TS skal i denne uge lægge skema torsdag 

og fredag.  

Der er en opmærksomhed i SB vedr. gruppernes størrelse, flere finder det bekymrende, at 

der er for mange elever i grupperne og at økonomien ikke har fulgt med.  

SB ønsker at punktet tages op som særskilt punkt i kommende skoleår, så der kan blive set 

på udviklingen.   

 

6) Første møde i kommende skoleår tirsdag d. 25. august kl. 16.30 

 



7) Evt. 

Henrik tager med til dimensionsfesten og holder tale for afgangseleverne 

Vi tager posten som repræsentant i den lokale afdeling af skole og forældre op næste gang.    

Tak til Philip for indsatsen i de sidste to år. 

SB skal inviteres ind til forældremøder i starten af skoleåret 

 

Punkter til næste møde: 

Personalets dag 

Møderække 

Årsberetningen 

Repræsentant til lokal foreningen 

Gruppestørrelse og økonomi 

 

8) Godkendelse af referat  

Godkendt  


